
Social- og sundhedsgruppen – Referat af mødet den 4. oktober 

 

Mødet havde følgende dagsorden:  

 

1. Gennemgang af undersøgelse:   

2. Udsendelse af spørgeskemaundersøgelsen 

3. Arbejdsgruppens ”spilleregler”  

4. Evt.  

 

--------------- 

 

1. Gennemgang af undersøgelse:   

- Vi præciseret bevæggrundene til at iværksætte undersøgelse. Vi vil gerne: 

o Afdække hvilke sociale og sundhedsmæssige tilbud christianshavnerne savner   

o Afdække hvilke aktører der er på Christianshavn  

o hverve flere aktive ind i lokaludvalgets arbejdsgruppe 

o Afdække grundlag og interesse for lokaludvalgets videre arbejde med sociale og 

sundhedsmæssige forhold. 

o Gennem undersøgelsen signalerer lokaludvalget også fornyet fokus på sundhed og trivsel? 

o Undersøgelsen kan ses som startskuddet på en kortlægning af sundhedsområdet.  

 

- Vi besluttede slette en række spørgsmål i undersøgelsen, så undersøgelsen i første omgang har et mere 

overordnet (og mindre nærgående) sigte  

- Inspiration fra KK-sundspolitik valgte vi at undlade i spørgeskemaet. Gruppen vil dog vende tilbage til 

politikken i en anden sammenhæng.  Se statusrapport på sundhedspolitikken fra 2017 her: 

https://www.kk.dk/sites/default/files/agenda/fed32f61-0750-469b-8bec-c938306fbbd2/16f5d8a5-

f743-4020-ac0c-0b3520398620-bilag-1.pdf 

 Mette retter spørgeskemaet til og sender det ud, samt en ny indstilling til CLU-mødet til oktober.  

2. Udsendelse af spørgeskemaundersøgelsen 

o Mette kommer med forslag til ny tidsplan  vil fremgå af indstilling til lokaludvalgets 

dagsorden i okt.  

o PR - plakat på torvet med link til hjemmesiden – hvor der er et åbent link til undersøgelsen.  

 ja tak – så meget omtale som muligt – ok til plakat på torvet som henviser til hjemmesiden, 

hvorpå åbent link til undersøgelse fremgår.  

 

3. Arbejdsgruppens ”spilleregler”  

o Hvem er med i gruppen og hvem gør hvad?  Vi udskød punktet til næste møde. 

4. Evt.  

Britta er faldet over en spændende pulje fra Real Dania. Hun har netop eftersendt et link om puljen som har 

ansøgningsfrist den 24. januar. Vi drøfter puljen på næste arbejdsgruppemøde: Søg støtte til at udvikle 

fællesskaber og mødesteder for ældre (realdania.dk) 

 

Britta sender også mailadresser til Mette på de øvrige fra plejehjemgruppen, som vil være med i 

lokaludvalgets arbejdsgruppe, så alle får de mails de skal have.  

 

Næste møde: 14. november kl. 15 – 16.30 i beboerhuset. 

 

https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.kk.dk%2Fsites%2Fdefault%2Ffiles%2Fagenda%2Ffed32f61-0750-469b-8bec-c938306fbbd2%2F16f5d8a5-f743-4020-ac0c-0b3520398620-bilag-1.pdf&data=05%7C01%7C%7C3fda551906034606c21c08dbbec65193%7C769058ab4487418f8b6cf4b48243edd7%7C0%7C0%7C638313532015684535%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=s9IZ0MujyDOZa4k0OIReSuWutVGIVoPKrAFtEPPdHE8%3D&reserved=0
https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.kk.dk%2Fsites%2Fdefault%2Ffiles%2Fagenda%2Ffed32f61-0750-469b-8bec-c938306fbbd2%2F16f5d8a5-f743-4020-ac0c-0b3520398620-bilag-1.pdf&data=05%7C01%7C%7C3fda551906034606c21c08dbbec65193%7C769058ab4487418f8b6cf4b48243edd7%7C0%7C0%7C638313532015684535%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=s9IZ0MujyDOZa4k0OIReSuWutVGIVoPKrAFtEPPdHE8%3D&reserved=0
https://realdania.dk/nyheder/2023/09/pm-steder-vi-moedes-aabner-for-ansoegninger
https://realdania.dk/nyheder/2023/09/pm-steder-vi-moedes-aabner-for-ansoegninger

